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Protokoll från styrelsemöte 3 
Onsdagen 5/9 2007 hos Elisabeth Henryson 
 
Närvarande: 
Susanne Johnsson Ubbe Adolfsson Caroline Brattnäs 
Elisabeth Henryson Jeanette Almgren 
 
1. Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade styrelsen välkommen till verksamhetsårets tredje möte och förklarade 
mötet öppnat. 

2. Föregående mötesprotokoll 
Ett förtydligande angående träden som fällts vid boulebanan. Trädfällningen har utförts av Boo 
Energi men ligger på kommunens mark. Kommunen r ansvarig för bortforslingen. 
Föregående protokoll råkade av misstag få fel årtal, 2007 ska det vara. 

3. Inkommen post 
Föreningen har på nytt fått en förfrågan om hastighetssänkande åtgärder på Svampvägen 
(exempelvis vägbulor). Vi har undersökt detta tidigare men gör ett nytt försök. 
Vi vill påminna samtliga om att det är 30 km/h i området. För tillfället sker ett 
generationsskifte i området vilket innebär att antalet barn som är ute och leker i anslutning till 
våra vägar ökar. 

4. Kassörens rapport 
Föreningen har fortsatt god ekonomi. Inga stora transaktioner gjorda. 

5. Boulebanan 
Årets bouletävling drog 10 deltagare. Tävlingen bestod av två klasser (vuxnen- respektive 
barnklassen). Barnklassen vanns av tjejlaget som bestod av Ellinor, Hanna & Hedda. Som god 
tvåa kom killarna vars lag bestod av Herman, Rasmus & Jakob. Till nästa år hoppas föreningen 
på större uppslutning. 
Till våren kommer föreningen köpa in ett bord med fastmonterade bänkar som kommer 
placeras i anslutning till boulebanan. 

6. Övrigt 
Äntligen har föreningen fått igenom ett beslut om 3 st bommar i anslutning till området, två i 
anslutning till ängen vid Kocktorpssjön och en vid Tryffelvägens vändplan. 
Om det är någon som har en gran på tomten (som man vill bli av med) som passar till områdets 
julgran; tipsa styrlesen. Granen bör stå nära väg. 
Styrelsen kommer att tipsa kommunen om ”aktiviteter” till ängen vid Kocktorspsjön (såsom 
gungor, beachvolleybollnät mm). 

7. Nästa möte 
Onsdagen 14/11 2007 20.00 hos Caroline Brattnäs 

8. Avslutning 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
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 Jeanette Almgren   Susanne Johnsson 


